

8D6N BEST VALUE IN TOKYO

(JP8BV)

Highlights:

- ✓ Mt Fuji 5th Station
- ✓ Asakusa Temple and Nakamise Shopping Street
- ✓ Free time to enjoy **Disneyland or **Disneysea.
- ✓ Ginza and Shinjuku shopping

Delicacies:

6 Breakfasts, 3 Lunches, 2 Dinners

Hotel Kaiseki Dinner set or Buffet, Japanese Set Lunch, Hoto Noodle etc.

Accommodation: (Special Arrange 2 nights Onsen Hotel)

- ✓ Fuji Area 2 N (Onsen) **(Hotel Just One Fuji Oyama or similar)**
- ✓ Chiba 4 N **(Keisei Hotel Miramare or similar)**

Day 1: Singapore → Tokyo

- Assemble at Changi International Airport, have a pleasant flight to the Land of the Rising Sun – Japan.

Day 2: Tokyo – Fuji Area

(L/D)

- **Asakusa Temple and Nakamise Shopping Street**
- **Tsukiji Outer Market** is Japan's "Food Street", where you can taste all kinds of traditional Japanese food. There are countless restaurants here, leading the food trend.
- **Tokyo Metropolitan Government Building Observatories**

Day 3: Fuji Area

(B/L/D)

- **Shiraito Falls**
- **Lake Kawaguchiko + Mt Fuji photostop @ Oishi Park**
- **Mt Fuji 5th Station**
- **Oshino Hakkai** is a touristy set of eight ponds in Oshino, a small village in the Fuji Five Lake region, located between lake Kawaguchiko and Lake Yamanakako on the site of a former sixth lake that dried out several hundred years ago. The eight ponds are fed by snow melt from the slopes of nearby Mount Fuji that filters down the mountain through porous layers of lava for over 80 years, resulting in very clear spring water that is revered by the locals.

Day 4: Fuji Area - Chiba

(B/L)

- **Umi Hotaru Photostop**
- **Mother Farm + Sheep Feeding-** Enjoy a fun feeding experience with the animals.

- Mitsui Outlet Park Kisarazu

Day 5: Chiba

(B)

Free and Easy.

- **Optional – Tokyo Tour (minimum 8 pax to go)20,000yen (Lunch included)**
- **Imperial Palace + Tokyo Station Photostop**
- **Ginza and Shinjuku** – Tokyo's most famous fashionable shopping area.
- **Shibuya Crossing street**

Day 6: Chiba

(B)

Free and Easy.

- **Optional – Kamakura Day Tour(minimum 8 pax to go)20,000yen (Lunch included)**

- **Enoshima Island**

- **Kamakura Enoden Railway (Enoshima – Kamakura)** Tourists gather on a level crossing at Kamakura Kokomae Station, on which a part of the opening scene of the Slam Dunk TV series is based.
- **Kamakura Komachi Street** is a long shopping street in Kamakura. The street is lined up with numbers of restaurants, cafes and shops, which is perfect for walking • around and spend your time before or after exploring temples and other historical monuments in Kamakura. Let's check amazing shops and food in Komachi Dori Street!

- **Tsurugaoka Hachimangu Shrine**

Day 7: Chiba

(B)

Free and Easy.

- **Optional Tour – Disneyland or Disneysea (Easy access by JR train at own expenses)**

Day 8: Chiba → Singapore

(B)

- Transfer to International Airport for our flight back home. We hope that you have had an enjoyable vacation with CTC Travel and we look forward to your next holiday with us.

Remarks:

1. **Minimum 15 to go and NO Tour Leader follow.**
2. Due to local or religious festivals/unforeseen circumstances and weather conditions, the sequence of itinerary may need to be changed or alternative sites substituted at short notice period.
3. We reserve the right to change/amend of certain activates/itinerary due to unforeseen circumstances with/without prior notice.
4. In the event of discrepancies between English and Chinese itinerary, please refer to English Version.

8 天 6 晚 日本 东京超值游

(JP8BV)

大通旅游 温馨呈献:

- ✓ 欣赏河口湖叹为观止的富士山风光
- ✓ 浅草寺 & 仲见世商业街
- ✓ 您可以在东京享受自由的时间游玩东京迪斯尼乐园或迪斯尼海洋乐园
- ✓ 银座和新宿购物

当地特色餐: 6 早餐, 2 午餐, 2 晚餐

酒店怀石料理或自助餐, 日式套餐, 饅頭面等

住宿: (特别安排 2 晚住宿温泉酒店)

- ✓ 富士山区 - 住宿 2 晚温泉酒店
- ✓ 千叶 - 住宿 4 晚

第一天: 新加坡 → 东京

- 齐集新加坡樟宜机场, 飞往“日出之国” - 日本, 开始您愉快的假期。

第二天: 东京 - 富士山区

(午/晚餐)

- 浅草寺 & 仲见世商业街 - 从雷门延伸到浅草寺, 是日本最古老的商业街之一。
- 筑地市场-它是日本的“饮食街”, 在这里, 可以品尝到各种日本传统的食品。这里有无数的餐馆, 引领饮食潮流
- 东京都厅 北观景台

第三天: 富士山区

(早/午/晚餐)

- 白丝瀑布-位于富士山西南麓。瀑布被列为日本最美丽的瀑布之一, 宽 150 米的瀑布由火山泉水注入, 从 20 米高的悬崖边缘流出, 细细的白色溪流就像悬挂的丝线, 因此得名。从公路上沿着步行道仅需几分钟即可轻松抵达瀑布底部。
- 河口湖 + 富士山拍照点 @ 大石公园
- 富士山五合目
- 忍野八海是忍野的一个旅游胜地, 由八个池塘组成, 忍野是富士五湖地区的一个小村庄, 位于河口湖和山中湖之间, 位于数百年前干涸的前第六湖的遗址上。这八个池塘的水源来自附近富士山坡的融雪, 经过 80 多年的时间, 这些融雪通过多孔的熔岩层从山上过滤下来, 形成了深受当地人尊敬的清澈泉水。

第四天: 富士山区 - 千叶

(早/午餐)

- 海萤摄影站拍照
- 母亲牧场+喂绵羊体验

- 三井奥特莱斯购物城

第五天: 千叶

(早餐)

自由活动。今天您可以安排自己轻松的一日游。或者参加以下自费项目:

- 东京一日游: 20,000 yen/每人 (至少 8 个以人成行) 含午餐
- 皇宫 + 东京站拍照-日本天皇的居住地
- 银座和新宿是东京屈指可数的购物天堂, 这里不仅有各个价位的餐厅和居酒屋、还有许多观光景点, 是一个充满魅力的地区。
- 涩谷路口-世界上最繁忙的人行横道之一。

第六天: 千叶

(早餐)

自由活动。今天您可以安排自己轻松的一日游。或者参加以下自费项目:

- 镰仓一日游: 20,000 yen/每人 (至少 8 个以人成行) 含午餐
- 江之岛电车(江之岛-镰仓)《灌篮高手》片头中最著名的镜头, 樱木花道和晴子挥手的闸道口, 就取自镰仓高校前车站的十字路口。真是 80 后 青春的记忆。
- 镰仓小町通是这座古城中心一处独特的现代街区, 这里时尚精品店林立, 各式美食应有尽有, 全年游客如织, 热闹非凡。
- 鹤冈八幡宫

第七天: 千叶

(早餐)

您可以自费参加东京迪斯尼乐园或者迪斯尼海洋乐园一日游。

第八天: 东京 → 新加坡

(早餐)

- 早起后送往机场, 乘搭国际航班返回新加坡。感谢您选择大通旅游!

备注:

- 1.团 15 人成行, 无领队
- 2.行程若遇到当地的宗教活动、节日庆典或其他无法预知的事件, 以及自然气候等原因而无法安排。将找其他景点替代。实际行程顺序也将以当地旅行社最后确定为准。
- 3.准本公司保留因人力无法预见原因而更改游览景点和行程顺序的权利。恕不预先告知。
- 4.行程的中文和英文描述内容若有不同, 将以英文版为准。